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Predmét Fw: Automatic reply: Objednévka E. 767823268 Ga
Odesifatel

Adresét

Datum 2023-10-24 13:27

From: Objednavky CZ <objednavkycz@biomerieux.com>

Sent: Tuesday, October 24, 2023 1:27 PM

To:

Subject: Automatic reply: Objednavka E. 767823268/Ga

POTVRZENl PmJETi OBJEDNAVKY

Véieny zékazmku,

potvrzujeme pfijeti Va§i ebiecinavky. Bude Zpracova'na a doruéena v neikratélm moiném terminu.
Pro minost urgentniho doruéeni a informace o siavu Vaéi objednévky kontaktuite prosim zakaznicky servis bioMe’rieux CZ na éisle +420
606 533 393.

S pozdravern

biuMérieux CZ s.r.o. I Sales Administration

Tet: +420 606 633 393
Hvézdova 171612b - 14G 73 Praha 4 - Czech Republic

AVIS : Ce courrier et ses pieces jointes sont destines a leurseul destinataire et peuvent contenir des informations
confidentielles appartenant a bioMerieux. Si vous n'etes pas destinataire, vous etes informe que toute lecture,
divulgation, ou reproduction de ce message et des pieces jointes est strictement interdite. Si vous avez recu ce
message par erreurmerci d'en prevenir l'expediteuret de le detruire, ainsi que ses pieces jointes. NOTICE: This
message and attachments are intended only for the use of their addressee and may contain confidential
information belonging to bioMerieux. If you are not the intended recipient, you are here by notified that any
reading, dissemination, distribution, or copying of this message, or any attachment, is strictly prohibited. Ifyou
have received this message in error, please notify the original sender immediately and delete this message,
along with any attachments.
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